
Protokół Nr XXXIII/09
z obrad XXXIII sesji Rady Miasta Piły odbytej w dniu 31 marca 2009 roku 

w sali sesyjnej Urzędu Miasta Piły
/czas trwania od godz. 12,00 – 16,40/

Obrady XXXIII sesji Rady Miasta Piły otworzył Przewodniczący Rady Miasta Piły
Paweł Jarczak  stwierdzając, Ŝe w sesji  uczestniczy 21 radnych – lista obecności
stanowi załącznik do protokołu.

Przewodniczący  Rady  powitał  przybyłych  gości  –  listy  obecności  stanowią
załączniki do protokołu.

Przewodniczący Rady poinformował, Ŝe na wniosek Prezydenta Miasta Piły do
porządku obrad wprowadził  3 projekty uchwał w sprawach:

1. zmiany uchwały Nr 148/98 Zarządu Miejskiego w Pile z dnia 31 sierpnia
1998r.  w sprawie utworzenia obwodów głosowania na obszarze Gminy
Piła /  zmieniona uchwałą Nr XXVIII/264/2000 Rady Miejskiej  w Pile z
dnia 22 sierpnia 2000r., Nr XLI/401/01 Rady Miejskiej w Pile z dnia 4
lipca  2001r.,  Nr  LIII/547/02  Rady  Miejskiej  w  Pile  z  dnia  9  sierpnia
2002r., Nr  VIII/95/03 Rady Miejskiej w Pile z dnia 28 kwietnia 2003r., Nr
XXXV/427/05 Rady Miasta Piły z dnia 28 czerwca 2005r./ - jako pkt. 19;

2. utworzenia obwodów głosowania w Szpitalu Specjalistycznym w Pile i w
Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II w Pile, do przeprowadzenia
wyborów posłów do Parlamentu Europejskiego w dniu 7 czerwca 2009r.-
jako pkt 20;

3. rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy Społecznej w Pile – jako pkt 21.

Przewodniczący Rady złoŜył  wniosek o wprowadzenie do porządku obrad  2
projektów uchwał w sprawach:

1. rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora  Miejskiego  Ośrodka
Pomocy Społecznej w Pile – jako pkt 22;

2. rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków przez Prezydenta
    Miasta Piły – jako pkt 23.

Za przyj ęciem projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność
Dyrektora Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile opowiedziało się 20
radnych, 1 radny był przeciwny.
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Za przyj ęciem do porządku obrad projektu uchwały w sprawie  rozpatrzenia
skargi na niedopełnienie obowiązków przez Prezydenta Miasta Piły głosowało 19
radnych, 1 radny był przeciwny, 1 radny wstrzymał się od głosu.

Za przyj ęciem porządku obrad głosowało 20 radnych, 1 radny wstrzymał się od
głosu.

Porządek przedstawia się następująco:
1. Sprawy regulaminowe:

a/ otwarcie sesji;
b/ stwierdzenie quorum;
c/ przyjęcie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miasta Piły.

2. Informacja Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych działaniach
pomiędzy XXXII a XXXIII sesją Rady Miasta Piły.

3. Sprawozdanie Prezydenta Miasta Piły  o pracach Prezydenta Miasta Piły  w
okresie międzysesyjnym, zwłaszcza z wykonania uchwał Rady Miasta Piły.

4. Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość
dodatków do wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za  godziny
ponadwymiarowe  i  godziny  doraźnych  zastępstw  dla  nauczycieli
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Piła.

5. Projekt uchwały w sprawie regulaminu przyznawania nagród dla nauczycieli
zatrudnionych w placówkach oświatowych prowadzonych przez Gminę Piła.

6. Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2009r.
7. Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu

zagospodarowania  przestrzennego  miasta  Piły  w  rejonie  ulic  Długosza  i
Krzywej.

8. Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyŜszenia  kapitału  zakładowego  Spółki
Pilskie Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o. o. w Pile.

9. Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego Gminy
Piła i Powiatu Pilskiego.

10.Projekt  uchwały  w  sprawie  podwyŜszenia  kapitału  zakładowego  Spółki
Miejskie Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o. o. w Pile.

11.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie udziałów.
12.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli sprzedaŜy na prawach własności w

drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  nieruchomości  gruntowej
stanowiącej własność Gminy Piła.

13.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli sprzedaŜy na prawach własności w
drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  nieruchomości  zabudowanej
stanowiącej własność Gminy Piła.
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14.Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na  udzielenie bonifikaty od opłat
z tytułu przekształcenia prawa uŜytkowania wieczystego w prawo własności
nieruchomości.

15.Projekt uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości stanowiących własność
Gminy Piła.

16.Projekt  uchwały  w sprawie  sprzedaŜy nieruchomości  stanowiącej  własność
Gminy Piła, połoŜonej przy ul. Bydgoskiej – Bydgoskie Przedmieście.

17.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/156/07 Rady Miasta Piły z dnia
30 października  2007r.  w  sprawie  zwolnień  od  podatku od  nieruchomości
stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną.

18.Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od środków transportowych
stanowiących regionalną pomoc inwestycyjną.

19.Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr 148/98 Zarządu Miejskiego w Pile z
dnia  31  sierpnia  1998r.   w  sprawie  utworzenia  obwodów  głosowania  na
obszarze  Gminy  Piła  /  zmieniona  uchwałą  Nr  XXVIII/264/2000  Rady
Miejskiej w Pile z dnia 22 sierpnia 2000r., Nr XLI/401/01 Rady Miejskiej w
Pile z dnia 4 lipca 2001r.,  Nr LIII/547/02 Rady Miejskiej w Pile z dnia 9
sierpnia  2002r.,  Nr   VIII/95/03 Rady Miejskiej  w Pile  z  dnia 28 kwietnia
2003r., Nr XXXV/427/05 Rady Miasta Piły z dnia 28 czerwca 2005r./.

20.Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  obwodów  głosowania  w  Szpitalu
Specjalistycznym w Pile i w Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II w
Pile, do przeprowadzenia wyborów posłów do Parlamentu Europejskiego w
dniu 7 czerwca 2009r.

21.Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na działalność  Dyrektora
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile.

22.Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na działalność  Dyrektora
Miejskiego Ośrodka Pomocy Społecznej w Pile.

23.Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków
przez Prezydenta Miasta Piły.

24.Sprawozdania  z  działalności  Rady  Miasta  Piły,  Komisji  Rewizyjnej  Rady
Miasta Piły,  Komisji stałych Rady Miasta Piły.  

25.Interpelacje i zapytania.
26.Sprawy róŜne.
27.Zamknięcie obrad.

Informacj ę w sprawie protokołu z obrad XXXII sesji Rady Miasta Piły złoŜył
Sekretarz obrad Jarosław Kotwica – informacja stanowi załącznik do protokołu.

Protokół z obrad XXXII sesji Rady Miasta Piły przyj ęty został jednogłośnie, bez
odczytania.
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Ad-2/

W sprawie informacji  Przewodniczącego Rady Miasta Piły o podejmowanych
działaniach pomiędzy XXXII a XXXIII sesj ą  głos zabrał Radny Rafał Zdzierela
prosząc  o  rozszerzenie  pkt.  4  informacji  –  dodatkowych  wyjaśnień  udzielili
Przewodniczący Jarczak i Prezydent Wołoszyński – informacja stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-3/ 

Dodatkowych  informacji  Radnej  Marii  Miler  w  sprawie   sprawozdania
Prezydenta  Miasta  Piły  udzielili  Prezydenci  Zbigniew  Kosmatka  i  Jerzy
Wołoszyński – sprawozdanie stanowi załącznik do protokołu.

Ad-4/

Projekt  uchwały  w  sprawie  ustalenia  regulaminu  określającego  wysokość
dodatków  do  wynagrodzenia  zasadniczego  oraz  wynagrodzenia  za  godziny
ponadwymiarowe i godziny doraźnych zastępstw dla nauczycieli zatrudnionych
w  placówkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę  Pila  wraz  z
autopoprawką omówiła Naczelnik Wydziału Oświaty Ilona Bogucka.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  przyj ęciu  powyŜszego  projektu
uchwały przez Komisje Rady.

Uchwała, wraz z autopoprawką, podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-5/  

Projekt  uchwały w sprawie regulaminu przyznawania nagród dla nauczycieli
zatrudnionych  w  placówkach  oświatowych  prowadzonych  przez  Gminę  Piła
wraz z autopoprawką przedstawiła Naczelnik Ilona Bogucka.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.
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Uchwała wraz z  autopoprawką  podjęta  została  jednogłośnie  uchwała  stanowi
załącznik do protokołu.

Ad-6/

Projekt uchwały w sprawie zmian w budŜecie miasta Piły na 2009 rok wraz z 2
autopoprawkami omówiła Skarbnik Miejski Danuta Drabik.

PowyŜszy projekt uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Radna Maria Miler m. in. stwierdziła:
w budŜecie  przewiduje  się  kwotę  265 tys.  na podwyŜki  wynagrodzeń  dla załogi
MZK, mam przed sobą wynik finansowy i prognozę  na 2009r., która uwzględnia
podwyŜkę cen biletów od lipca oraz uwzględnia wdroŜenie karty elektronicznej; nie
będzie zgody ze strony Prawa i Sprawiedliwości na podwyŜki cen biletów, ani na
wprowadzenie  karty  elektronicznej,  przynajmniej  nie teraz;  Komisja  Gospodarki
Miejskiej była w MZK, ale wysłuchała stanowiska w sprawie wynagrodzeń  tylko
jednej  strony,  strony  Prezesa;  spotkałam  się  z  pracownikami  załogi,  którzy
powiedzieli, Ŝe chcą naprawić to, co zostało zepsute; w opinii pracowników zostali
źle  potraktowani  w  roku  ubiegłym,  kiedy  to  przyznano tylko  pewnej  grupie
podwyŜki,  od  tej  pory  atmosfera  się  w  zakładzie  popsuła,  mają  poczucie
niesprawiedliwości  i  uwaŜają,  Ŝe  postąpiono  niezgodnie  z  prawem,  naleŜało  to
uzgodnić ze związkami zawodowymi, tak jak mówi regulamin, ale tak się nie stało; w
2008r.otrzymali  180 zł  brutto;  chciałam zapytać  kiedy ostatnio były  analizowane
stawki za wozokilometry, kto odpisze VAT 1.300tys. na zakup autobusów, czy nie
jest  prawdą,  Ŝe w momencie kiedy były podnoszone ceny biletów Rada nie była
przekonywana takim argumentem, Ŝe te środki są potrzebne na podwyŜkę płac dla
pracowników MZK.

Przewodniczący  Komisji  Gospodarki  Miejskiej  Radosław  Ciemięga  m.  in.
stwierdził:
Radna Miler stwierdziła, Ŝe Komisja Gospodarki w MZK wysłuchała tylko jednej
strony  –  posiedzenie  Komisji  wynikało  z  planu  pracy Komisji  i  przedmiotem
spotkania nie był trwający tam protest, temat protestu się przewijał, ale spółka ma
swoje  władze  i  te  władze  są  od  tego,  by  ten  trwający  konflikt  zaŜegnać,  a  nie
Komisja.
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Radny Jan Lus m. in. stwierdził:
w autopoprawce mamy kwotę na podwyŜkę dla pracowników, a ta podwyŜka bierze
się nie z podwyŜszenia cen biletów tylko ze zmniejszenia kwot na oświetlenie.

Prezydent Zbigniew Kosmatka m. in. stwierdził:
Pani  Radna  pomyliła  jednostkowe wynagrodzenia  z  tabelą  miesięcznych  stawek,
którą uzgadnia się raz na ileś lat; jeŜeli zmiany, które następowały, wyczerpywały
znamiona  tabeli  uzgodnionej  wcześniej,  to  nie  ma  konieczności  kolejnego
uzgadniania;  argument  podwyŜek  cen  biletów,  podwyŜki  płac  kierowców  –  ten
element na pewno nie jest elementem, który waŜy o decyzjach, jakie podejmowane są
w kwestiach biletów, w ostatnich latach przewaŜała kwestia zawirowań, jakie były
związane z kosztami paliwa.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
w sprawie protestu załogi – Prezydent powierzył mi rolę mediatora, niestety   brak
dialogu porozumienie uniemoŜliwił; sprawa karty elektronicznej – karta miejska ma
być  narzędziem  optymalizacji  funkcjonowania  komunikacji  miejskiej,  jestem
głęboko przekonany, Ŝe ten wydatek inwestycyjny zwróci się budŜetowi  w krótkim
czasie; kolejna sprawa to ceny biletów – Pani Radna twierdzi, Ŝe nie będzie zgody na
podwyŜszenie cen biletów, ale nie odpowiedziała na to, czym sfinansować wzrost
kosztów, obojętnie czy to sfinansuje się z budŜetu, czy cenami, za wszystko płaci
społeczeństwo, jeśli wydatkujemy te pieniądze z budŜetu, to wtedy równieŜ  płacą za
to  ci,  którzy  z  tych  usług  nie  korzystają;  tabele  płac,  uzgadniane  z  organizacją
związkową  –  jest  jedna  Ŝelazna  zasada  w  kaŜdym  przedsiębiorstwie,  wysokość
wynagrodzenia ustala kierujący przedsiębiorstwem, w oparciu o moŜliwości,  jakie
mu stwarza właściciel; stawki są aktualizowane zawsze, kiedy Wysoka Rada  ustali
wysokość wynagrodzenia za przejechane wozokilometry, odbywa się to aneksem do
umowy;  jeśli  chodzi  o  VAT  na  autobusy  –  w  wydatkach  budŜetu  nie  był
zaplanowany  VAT  na  zakup  autobusów,  kaŜe  przedsiębiorstwo,  które  sprzedaje
swoje  usługi  i  nalicza  VAT,   ma  moŜliwość  odpisania,  tak   w  działalności
operacyjnej, jak i w działalności inwestycyjnej; czy był uwzględniany wzrost płac
przy okazji  zmiany cen biletów – płace są  kategorią  kosztów,  w kaŜdej  operacji
cenowej  kalkulując  zasadność  wzrostu  cen  równieŜ  są  uwzględnione ewentualne
zmiany płac.

Radna Teresa Kasior m. in. stwierdziła:
przelanie tej kwoty ma w jakimś stopniu przyczynić się do dalszego funkcjonowania
tego zakładu, na sali są obie strony – prezes i organizacja związkowa i powinniśmy
ich wysłuchać; czy zaproponowana kwota 318 tys brutto na jedną osobę rozwiązuje
sprawę.
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Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zapytał, czy proponowana na wynagrodzenia
kwota zaspokoi potrzeby załogi, czy nie.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
byłem wydelegowany jako mediator do uczestnictwa w tym sporze i reprezentuje taki
pogląd, Ŝe Wysoka Rada nie ma Ŝadnych moŜliwości, Ŝeby oceniać, czy 318 zł, czy
354  natomiast  taki  jest  mechanizm  i  zadanie  polityków  gminnych,  Ŝe  naleŜy
kierować się określonymi proporcjami, oceniać zjawiska, a juŜ szczegóły naleŜą do
kierownika zakładu pracy; w trybie planowania budŜetowego Pan Prezydent określił
wszystkim jednostkom wytyczne w jaki sposób naleŜy konstruować budŜet i jak  te
jednostki mają się wpisać się ze swoimi moŜliwościami i jaką politykę wewnętrzną
stosować; generalne załoŜenie było, Ŝe wzrost wynagrodzeń w roku bieŜącym będzie
wynosił  3,9%,  Panowie  Ŝądają,  by  zakład  pracy  im  wypłacił  wstecz,  a  więc
zaksięgować jakieś abstrakcyjne wydatki w koszty roku 2008r., co z punktu widzenia
przepisów  rachunkowości  jest  niedopuszczalne  stąd  te  rozmowy  moŜna  było
ograniczyć  tylko do puli  pieniędzy, jaką  dysponuje przedsiębiorstwo w bieŜącym
roku;  według  tej  oceny,  jaką  myśmy  przeprowadzili  w  oparciu  o  materiały
analityczne,  jakie  uzyskaliśmy z przedsiębiorstwa,  sam osobiście  przekonywałem
Pana Prezydenta, Ŝeby podjąć to ryzyko i zaproponować takie zmiany w budŜecie i
przyjąć taką hipotezę, Ŝe Rada zgodzi się od 1 lipca na zmianę taryf i to w przedziale
do 10%  i  przyjąć  załoŜenie, Ŝe w II  półroczu, po przeprowadzeniu przetargu na
zakup autobusów i uzyskaniu wiedzy o terminach ich zakupu, to w takich granicach
moŜna o wynagrodzeniach rozmawiać; Panowie tego wszystkiego nie uwzględniają,
uwaŜają, Ŝe Rada ma obowiązek podnieść dzisiaj kwotę wydatków na finansowanie
usług komunikacji miejskiej o Ŝądana przez nich kwotę; twierdzę, Ŝe ja osobiście, z
pełnym zaangaŜowaniem,  starałem się  przekonać  moich  przełoŜonych  i  Państwa
dzisiaj,  Ŝe podejmiemy to ryzyko i  sprowadzimy te wynagrodzenia do wielkości,
jakie  w  tej  klasie  wielkości  miast  obowiązują;  ta  podwyŜka  daje  przeciętne
wynagrodzenie wyŜsze jak w innych miastach Polski, o tej klasie wielkości, a nawet
daje poziom wielkości, jakie mają kierowcy w Poznaniu.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zapytał, czy przeznaczona kwota 265.500 zł,
powiększająca pulę środków na podwyŜki dla kierowców MZK, pozwoli zamknąć
temat akcji protestacyjnej?

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
jeśli uznamy, Ŝe załoga MZK ma zarabiać duŜo więcej, jak pracownicy komunikacji
miejskiej  w innych miastach,  to  ta  pula  nie  wystarczy,  jeśli  to  ma być  podobny
poziom to z naszych wyliczeń wynika, Ŝe ta pula wystarczy.
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Przedstawiciel MZK m. in. stwierdził:
jeśli kwota 265 tys. jest przeznaczona tylko dla kierowców to jesteśmy to w stanie
zaakceptować,  bo  dla  wszystkich  pracowników to  nie  wystarczy,  gdy  to  będzie
dotrzymane, to jesteśmy w stanie podpisać protokół.

Prezes MZK Antoni Serwacki m. in. stwierdził:
przeliczając od marca to 25 tys. na miesiąc, 25 tys. na miesiąc podzielone przez 100
kierowców tj. 250 zł, a otrzymują 320 zł brutto dla kierowców.

Przedstawiciel związków zawodowych m. in. stwierdził:
na spotkaniu z Panem Prezydentem i Panem Prezesem była mowa, Ŝe 265zł + 8% z
puli  spółki  i  to  daje  nam kwotę  do zaakceptowania,  bez tych 8% nie spełnia to
naszych oczekiwań.

Prezes MZK Antoni Serwacki m. in. stwierdził:
8% to jest  maksymalny wskaźnik  ustalony przez  Komisję  Trójstronną  na wzrost
przeciętnych wynagrodzeń w przedsiębiorstwach państwowych, w tym spółkach, w
wielu firmach ten wskaźnik jest na poziomie 2, 3, 4, góra 5%, u nas jest to 13%;
przyjmując, Ŝe Rada przychyli się do prośby i uchwali 265 tys. i biorąc pod uwagę
moŜliwości zakładu zaproponowałem organizacji związkowej 320 zł od marca dla
kierowców i około 300 zł dla pozostałych pracowników; nie miałem moŜliwości by
w  roku  ubiegłym   podnieść  wynagrodzenia  dla  wszystkich  pracowników;
zaproponowałem od marca po 320 zł dla kaŜdego kierowcy, a od stycznia do lutego
Ŝeby wyrównać stawki, tak by wszyscy kierowcy mieli jedną stawkę.

Przedstawiciel związków zawodowych MZK stwierdził, Ŝe  chodzi o wyrównanie
stawek za rok ubiegły.

Radny Jan Lus m. in. stwierdził:
z prasy się dowiedziałem, Ŝe podwyŜka dotyczyła w ubiegłym roku kwoty 120 zł za
pewne umiejętności kierowców w kwestii oszczędności paliwa.

Prezes MZK m. in. stwierdził:
w roku ubiegłym były podwyŜki w styczniu, lipcu i we wrześniu, nie obejmowały
one  duŜych  grup  zawodowych  poniewaŜ  spółka  nie  dysponowała  takimi
moŜliwościami  finansowymi,  Ŝeby  wszyscy  otrzymali,  w  miarę  moŜliwości
finansowych  pewne  grupy  otrzymały  -  w  innym  terminie  warsztat,  w  innym
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administracja, w innym kierowcy; rok ubiegły był bardzo trudnym rokiem z uwagi na
bardzo  duŜy  wzrost  cen  paliwa;  Ŝeby  zachęcić  kierowców  do  oszczędnej  jazdy
zaproponowałem dla działu ruchu, by wybrali grupę najlepiej jeŜdŜących kierowców,
chodzi  o ekonomiczną  jazdę,  wybrano grupę  ok. 10 osób; druga grupa, 10 osób,
została  wybrana  z  osób  jeŜdŜących  na  starych  autobusach,  które  się  trudniej
prowadzi, zaproponowałem dlatego, by ich zachęcić, w momencie gdy przyjdą nowe
autobusy,  pozostali  na  tych  starych  Jelczach,  a  więc  jest  to  pewnego  rodzaju
motywacja.

Radny Włodzimierz Michalski m. in. stwierdził: szereg poruszonych tu problemów,
to problemy wewnętrzne spółki, które rozwiązać moŜe wyłącznie Pan Prezes, man
wniosek  natury  formalnej  mianowicie  –  nie  sądzę,  byśmy  musieli  dzisiaj
podejmować tę decyzję, strony mogą spokojnie rozmawiać, a Rada moŜe głosowanie
nad tą propozycją przełoŜyć  na następną sesję, gdy będziemy wiedzieli, czy nasza
pomoc do czegoś się przyda, czy nie, przelejemy pieniądze, a spór moŜe trwać nadal.

Prezydent Jerzy Wołoszyński m. in. stwierdził:
z  taką  propozycją  nie  mogę  się  zgodzić  poniewaŜ  jest  zasada  Ŝelazna,  Ŝe
podejmowanie zobowiązań wynika z moŜliwości finansowych, Pan Prezes pozostaje
przez kolejny miesiąc w niewiedzy, Panowie powinni dziś wysłać jasny przekaz do
Wysokiej  Rady,  ale  i  do  społeczeństwa,  Ŝe  te  zabiegi,  te  propozycje,  które
umoŜliwiają uzyskanie takiego poziomu wynagrodzeń, który jest nawet  lepszy niŜ w
innych miastach, w tej branŜy, to ja muszę dziś wiedzieć, jako ten, który kierują tą
sferą gospodarki miejskiej, czy Panowie będą strajkować i  czy trzeba przygotować
się  do zorganizowania komunikacji  zastępczej,  czy spór załagodzimy i  ten dialog
będzie prowadzony w przyszłości, bo teraz to nie jest dialog, to jest stawianie pod
ścianą,  Panowie  Ŝądają  500  zł  podwyŜki,  dzisiaj  ta  decyzja  Rady  będzie  nam
pomocna w rozwiązaniu tego sporu.

Przewodniczący Rady Andrzej Czapiewski m. in. stwierdził:
nie wyraŜamy zgody na to, by przekazywać jakiekolwiek środki do MZK w sytuacji
takiej, kiedy załoga reprezentuje takie stanowisko, Ŝe nie rozumie słowa kompromis i
nie  rozumie  zupełnie  realiów  rynkowych;  Ŝądanie  podwyŜszenia  ceny  biletu
doprowadzi do zmniejszenia liczby osób korzystajacych z komunikacji miejskiej; nie
ma moŜliwości, by finansować ten wzrost płac z innych środków; pozostaje tutaj do
rozwiązania dla Pani Skarbnik, czy Pana Prezydenta, gdy Rada zdecyduje się,  by
takie środki przekazać, sposób w jaki te środki przekaŜe do dyspozycji Pana Prezesa,
gdy  będzie  porozumienie;  spełnianie  wszystkich  Ŝyczeń  to  jest  brak
odpowiedzialności; proponuję, aby Pani Skarbnik znalazła formułę, która umoŜliwi
przekazanie tych pieniędzy w momencie, gdy Pan Prezes i załoga porozumieją się, Ŝe
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te 320 zł jest kwotą zadowalającą, jeŜeli nie, to niech spółka rozwiązuje te problemy
we  własnym  zakresie;  wielu  radnych  nie  zgadza  się  na  to,  by   pieniądze  tak
swobodnie zdejmować  z innego zadania tj.  z oświetlenia ulic po to, by zaspokoić
roszczenia paru osób.

Skarbnik Miejski Danuta Drabik m. in. stwierdziła:
trzeba przygotować  aneks do umowy na stawkę  wozokilometra, aneks  moŜe być
przygotowany dopiero wtedy, gdy będą spełnione wszystkie warunki.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zapytał, czy w momencie strajku MZK jest w
stanie zorganizować komunikację zastępczą dla mieszkańców miasta?

Prezes Serwacki m. in. stwierdził:
to  trudny  problem,  ale  do  rozwiązania,  rozmawiałem  z  firmami  spoza  Piły  jak
równieŜ  w Pile i  jest  moŜliwość,  w krótkim czasie,  zgodnie z przepisami będzie
około 2 tygodniowy okres byśmy się do tego przygotowali, sądzę Ŝe by się to udało.

Radny Jan Lus  m. in. stwierdził:
jeŜeli  do  takiej  sytuacji  miałoby  dojść  to  jet  to  równia  pochyła,  nie  ma  innego
rozwiązania  niŜ  prywatyzacja,  dopuszczenie  konkurencji;  w  ubiegłym roku
przeznaczyliśmy 6 mln zł na ten rok Ŝeby wspomóc spółkę, a teraz doprowadzimy do
tego, Ŝe się sprawą zainteresują inne podmioty;  dotowanie do połowy biletu byłoby
dla miasta tańsze, niŜ utrzymanie tej spółki; chrońmy  się przed takim rozwiązaniem,
w spółce jest  wielki  majątek  i  jeśli  dopuszczamy myśl,  Ŝe wejdzie  komunikacja
zastępcza, to MZK w takiej formie jak jest, nie będzie.

Prezydent Zbigniew Kosmatka m. in. stwierdził:
nie tak dawno podejmowaliście Państwo decyzję,  Ŝe nie podejmujemy działań  w
kwestii  prywatyzowania MZK; chciałbym odnieść  się  do  3 spraw związanych z
protokołem, jaki został spisany na rzecz spotkania w dniu 30 marca 2009r. :

1. sposób podejścia do ceny wozokilometra – w przekonaniu strony, będącej w
sporze jest to, Ŝe jeŜeli zaproponuje się Radzie podwyŜszenie wozokilometra
to te pieniądze będą z innej puli, one będą z innej puli, ale generalnie będą z
puli budŜetu miasta, na który składają się mieszkańcy poprzez podatki;

2. w ramach negocjacji proponuje się poszeregowanie pracowników w trzy grupy, w
zaleŜności od staŜu pracy – generalny trent, który panuje juŜ od kilku lat,  taki element
występował w rozmowach ze związkami zawodowymi, które funkcjonują w naszym
Urzędzie był taki, Ŝe wartość pracy na określonym stanowisku jest niezaleŜna od tego, ile lat
ktoś pracuje, bo za to ma dodatek staŜowy; tu w dalszym ciągu funkcjonuje tego rodzaju
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zasada;
3. zacytuję zdanie „następnie zostanie wyznaczone spotkanie z przedstawicielami

organizacji związkowej po sesji Rady Miasta jak zostanie zatwierdzony budŜet
oraz  nastąpi  wybór  mediatora  zaakceptowanego  przez  obie  strony”  –
mediatorami  są  osoby  wyznaczone  przez  strony  i  tu  nie  ma  potrzeby
akceptacji, Panom przestał podobać się Prezydent Wołoszyński w związku z
czym wystąpili do mnie z propozycją innego mediatora albo mediatora, który
będzie  wyznaczony  z  listy  i  którzy  rzekomo  będzie  tym  obiektywnym
mediatorem.

Radny Rafał Zdzierela poprosił o 10 minutową przerwę.

Po przerwie wznowiono obrady.

Głos zabrał Radny Hubert Ciechanowski proponując wycofanie środków z projektu
uchwały do momentu osiągnięcia porozumienia.

Skarbnik Miejski Danuta Drabik poinformowała, Ŝe te środki słuŜą jako zapłata za
usługi  MZK za wozokilometr  i  Ŝeby mogły być  wydatkowane musi  być  zawarty
aneks  do  umowy  świadczenia  usług,  gdzie  będzie  wykalkulowana  nowa  stawka
wozokilometra,  dopóki  tego  aneksu  nie  będzie  Ŝaden  wydatek  nie  moŜe  być
poniesiony.

Prezydent Kosmatka m. in. stwierdził:
propozycja przedstawiona przez Pana Ciechanowskiego jest propozycją złą dlatego,
Ŝe w tym momencie ogranicza się, stawia się w niewiarygodnym świetle stronę, która
negocjuje  ewentualne  porozumienie;  władze  miasta  nie  dysponują  Ŝadnym
argumentem dla drugiej strony, natomiast kwestia wykorzystania tych środków to jest
rzecz wtórna i zaleŜy ona od porozumienia.

Przewodniczący  Rady  Andrzej  Czapiewski  uznał,  Ŝe  złoŜone  zapewnienia  za
wystarczające.

Radny Włodzimierz Michalski  wycofał swój wniosek zgadzając się z propozycją
Pana Czapiewskiego.
Radny Rafał Zdzierela poinformował, Ŝe Klub Radnych  Platformy Obywatelskiej
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nie będzie głosował za tym projektem uchwały wiedząc, iŜ konsekwencją podjęcia
uchwały  będzie  presja  na  podwyŜki  cen  biletów,  a  na  to  Radni  Platformy
Obywatelskiej zgodzić się nie mogą.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  9  radnych,  11  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-7/

Projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu
zagospodarowania przestrzennego miasta Piły w rejonie ulic Długosza i Krzywej
zreferował Naczelnik Wydziału Architektury Henryk G awroński.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  pozytywnej  opinii  o
powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-8/

Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki Pilskie
Towarzystwo Budownictwa Społecznego Spółka z o. o. w Pile  omówiła Skarbnik
Danuta Drabik.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  17  radnych,  4  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-9/

Projekt uchwały w sprawie wspólnej realizacji zadania inwestycyjnego Gminy
Piła i Powiatu Pilskiego ze zmianami przedstawił Dyrektor ZDiZ Jerzy Mac.
Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.
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Uchwała została  podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-10/

Projekt uchwały w sprawie podwyŜszenia kapitału zakładowego Spółki Miejskie
Wodociągi i Kanalizacja Spółka z o. o. w Pile omówił Dyrektor Jerzy Mac.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-11/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na nabycie udziałów omówił Pan
Jerzy Mac.

Przewodniczący Komisji poinformowali o przyj ęciu ww. projektu uchwały przez
Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-12/

Prezydent Jerzy Woloszyński omówił projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli
sprzedaŜy na prawach własności w drodze przetargu ustnego nieograniczonego
nieruchomości gruntowej stanowiącej własność Gminy Piła.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-13/
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Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia woli sprzedaŜy na prawach własności w
drodze  przetargu  ustnego  nieograniczonego  nieruchomości  zabudowanej
stanowiącej własność Gminy Piła przedstawił Prezydent Wołoszyński.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  przyj ęciu  przez  Komisje  Rady
powyŜszego projektu uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-14/

Projekt uchwały w sprawie wyraŜenia zgody na udzielenie bonifikaty od opłat z
tytułu  przekształcenia  prawa  uŜytkowania  wieczystego  w  prawo  własności
nieruchomości zreferował Prezydent Jerzy Wołoszyński.

Projekt ww. uchwały przyjęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 20 radnych, 1 radny wstrzymał się od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.

Ad-15/

Projekt  uchwały  w  sprawie sprzedaŜy nieruchomości  stanowiących własność
Gminy Pila wraz z autopoprawką  w Załączniku Nr 1 przedstawił  Prezydent
Wołoszyński.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.
Dodatkowych informacji Radnej Marii Miler udzielił Prezydent Wołoszyński.

Za  podjęciem uchwały  głosowało  19  radnych,  2  radnych  wstrzymało  się  od
głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik do
protokołu.
Ad-16/
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Projekt  uchwały  w  sprawie  sprzedaŜy  nieruchomości  stanowiącej  własność
Gminy Piła,  połoŜonej  przy ul.  Bydgoskiej  –  Bydgoskie przedmieście omówił
Prezydent Wołoszyński.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 17 radnych, 4 radnych wstrzymało się
od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-17/

Projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/156/07 Rady Miasta Piły z dnia 30
października  2007r.  wraz  z  autopoprawką  przedstawiła  Naczelnik  Wydziału
Promocji i Rozwoju Mirosława Dziuba.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-18/

Projekt uchwały w sprawie zwolnień od podatku od środków transportowych
stanowiących  regionalną  pomoc  inwestycyjną  wraz  z  autopoprawką
przedstawiła Naczelnik  Dziuba.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała została podjęta jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-19/
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Sekretarz  Miejski  Leszek  Partyka  omówił  projekt  uchwały  zmieniającej
uchwałę  Nr  148/98 Zarządu Miejskiego w Pile  z dnia 31 sierpnia 1998r.   w
sprawie utworzenia obwodów głosowania na obszarze Gminy Piła / zmieniona
uchwałą Nr XXVIII/264/2000 Rady Miejskiej w Pile z dnia 22 sierpnia 2000r.,
Nr XLI/401/01 Rady Miejskiej w Pile z dnia 4 lipca 2001r., Nr LIII/547/02 Rady
Miejskiej w Pile z dnia 9 sierpnia 2002r., Nr  VIII/95/03 Rady Miejskiej w Pile z
dnia 28 kwietnia 2003r., Nr XXXV/427/05 Rady Miasta Piły z dnia 28 czerwca
2005r./ wraz z autopoprawką.

Przewodniczący  Komisji  poinformowali  o  wyraŜeniu  przez  Komisje  Rady
pozytywnej opinii o powyŜszym projekcie uchwały.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-20/

Projekt  uchwały  w  sprawie  utworzenia  obwodów  głosowania  w  Szpitalu
Specjalistycznym w Pile i w Domu Pomocy Społecznej im. Jana Pawła II w Pile,
do przeprowadzenia wyborów posłów do Parlamentu Europejskiego w dniu 7
czerwca 2009r. przedstawił Sekretarz Partyka.

Projekt uchwały przyj ęty został przez Komisje Rady.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-21/

Projekt  uchwały  w  sprawie  rozpatrzenia  skargi  na  działalność  Dyrektora
Miejskiego  Ośrodka  Pomocy  Społecznej  w  Pile  omówiła  Dyrektor  Wanda
Kolińska.

Projekt uchwały nie był głosowany na posiedzeniach Komisji.

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak zgłosił wniosek o za pisanie w § 1 iŜ skarga
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jest bezzasadna.

Za ww. wnioskiem opowiedziało się 18 radnych, 2 radnych wstrzymało się od
głosu.

Za podjęciem uchwały głosowało 17 radnych, 1 radny był przeciwny, 2 radnych
wstrzymało się od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała
stanowi załącznik do protokołu.

Ad-22/

Projekt uchwały w sprawie rozpatrzenia skargi na działalność Dyrektora MOPS
omówiła Dyrektor Koli ńska.

Przewodniczący  Rady  zgłosił  wniosek  o  zapisanie  w  §  1  iŜ  skarga  jest
bezzasadna.

Za ww. wnioskiem głosowało 16 radnych, 3 radnych wstrzymało się od głosu.

Za podjęciem uchwały opowiedziało się 16 radnych, 3 radnych wstrzymało się
od głosu, uchwała podjęta została większością głosów – uchwała stanowi załącznik
do protokołu.

Ad-23/

Projekt uchwały dot. rozpatrzenia skargi na niedopełnienie obowiązków przez
Prezydenta Miasta Piły  przedstawił  Przewodniczący Rady Miasta Piły  Paweł
Jarczak.

W  celu  zapoznania  się  ze  skargą,  dostarczoną  radnym  w  dniu  dzisiejszym,
Przewodniczący Rady ogłosił przerwę.

Po przerwie głos zabrali:

Prezydent Miasta Piły Zbigniew Kosmatka m. in. stwierdził:

17



ta szkoła objęta była sygnalizacją ruchową, jak i dymową, w momencie gdy sygnał
dymowy dotarł  do zabezpieczającej  tę  szkołę  firmy,  w ciągu 4 minut  na miejsce
przybyli jej pracownicy i poszła informacja do straŜy, zamknęło się to w granicy 10
minut; w piśmie poruszona jest kwestia, która zakrawa wręcz o pomówienie, bardzo
łatwo  rzuca   róŜne  podejrzenia;  po  tym  całym  zdarzeniu  podjęliśmy  stosowną
procedurę  związaną  z  likwidacją  szkód,  następnie  procedurę  oczyszczenia
pogorzeliska i  poszukiwanie firmy,  która będzie szkołę  odbudowywała,  łącznie z
realizacją dokumentacji; zaprosiliśmy do negocjacji 5 firm; I etap – do oczyszczenia
pogorzeliska,  II  etap  to  wyremontowanie  części  ocalałej,  te  dwa  etapy  zostały
zrealizowane  w  bardzo  szybkim  tempie,  następnie  przystąpiliśmy  do  III,
najwaŜniejszego  etapu  tj.  do  wyłonienia  firmy,  która  odtworzy  to,  co  uległo
zniszczeniu; oferty na odtworzenie oscylowały od 5 mln do 3,8 tys.,  poniewaŜ  tu
elementem  najwaŜniejszym  była  cena  wybrana  została  firma,  która  oferowała
najniŜszą  cenę  i  wykonanie  do  17  sierpnia;  negocjacje  odbywały  się  w  sposób
zgodny  z  procedurą,  w  sposób  jawny  dla  oferentów  i  nie  mam  sobie  nic  do
zarzucenia jeśli chodzi o sposób przeprowadzenia tej procedury; jest tam teŜ mowa o
tym, Ŝe jest to okres Nowego Roku i uŜywane są petardy – Rada, wiele lat temu
podjęła uchwałę  o uŜywaniu środków pirotechnicznych – kiedy,  w jakich dniach
wolno ich uŜywać.

Przewodniczący Rady zgłosił wniosek o przegłosowanie w § 1 projektu uchwały,
iŜ skarga jest bezzasadna.

Wniosek przyjęty został jednogłośnie.

Uchwała podjęta została jednogłośnie – uchwała stanowi załącznik do protokołu.

Ad-24/

Przewodniczący  Rady  poinformował,  Ŝe  sprawozdania  z  działalności  Rady,
Komisji Rewizyjnej i stałych Komisji Rady znajdują się do wglądu w Biurze Rady
Miasta – sprawozdania stanowią załączniki do protokołu.

Ad-25/
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W punkcie interpelacje i zapytania głos zabrali:

Radny Hubert  Ciechanowski zapytał  jakie poniesiono koszty i  z  jakiego działu
zapłacono za element kampanii Pana Prezydenta, który ukazał się w prasie.

Prezydent  Kosmatka  poinformował,  Ŝe materiał  promujący wspólne działania w
zakresie  rozwoju  miasta,  zgodny  z  załoŜeniami  w  zakresie  szerzenia  idei
samorządowej,  został przygotowany przez Wydział Promocji i Rozwoju, a koszt tej
publikacji to nieco ponad 10 tys.

Radna Mirosława Rutkowska - Krupka stwierdziła, iŜ odbiór społeczny jest taki,
Ŝe jest to początek kampanii wyborczej; są róŜne wątpliwości, nie ma tam równieŜ
ani słowa o działaniach Rady.

Przewodniczący  Komisji  BudŜetu  i  Rozwoju  Miasta  Tadeusz  Rzemykowski
uznał, Ŝe ta informacja zbyt późno została sporządzona, za mało informacji dociera
do społeczeństwa o podejmowanych działaniach. Ponadto Radny złoŜył interpelację
dot.  usunięcia  zwałów  śniegu  znajdujących  się  na  zapleczu  garaŜy  przy  ul.
Kaczorskiej.

Radna Maria Miler  pytała, jaki procent wspólnot mieszkaniowych sporządziło juŜ
regulaminy.

Radna  Mirosława  Rutkowska  -  Krupka  stwierdziła,  Ŝe  Osiedle  Górne  jest
zawalone śmieciami, brak koszy na śmieci, brudne są ciągi publiczne.

Radny  Krzysztof  Szewc  proponował  podłączenie  mobilnych  kamer,  które
pomogłyby zidentyfikować sprawców zaśmiecania i ukarać ich stosownymi karami.

Radna  Maria  Miler  poprosiła  o  interwencję  w  sprawie  zaśmieconego  terenu
gminnego za Archiwum w kierunku Kauflandu, które to miejsce upodobali  sobie
bezdomni.

Wiceprzewodniczący  Rady  Włodzimierz  Bystrzycki  poruszył  sprawę
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wysypywania śmieci w lasach w kierunku Kotunia; ponadto zaproponował powrót do
tematu alkoholizmu wśród młodzieŜy.

Radna Teresa Kasior prosiła o zwrócenie uwagi na stan barierek zabezpieczających
na ul. Bydgoskiej, przy Gimnazjum Nr 5.

Przewodniczący Komisji Spraw Społecznych Zbigniew Pyziak  poruszył sprawę
słupów ogłoszeniowych na ul. Śródmiejskiej oraz  potrzeby ustawienia ławek przy
Placu Zwycięstwa.

Odpowiedzi udzielali Prezydenci Zbigniew Kosmatka i Jerzy Wołoszyński.

Ad-26/

W sprawach róŜnych głos zabrali:

Przewodniczący Rady Paweł Jarczak odczytał pismo dot. wskazania po 2 osoby ze
składu Rady i organizacji pozarządowych do składu komisji do oceny ofert – pismo
stanowi załącznik do protokołu.

Do składu Komisji do oceny ofert Rada, jednogłośnie, wybrała Radnych Teresę
Kasior i Jarosława Kotwicę i oraz  przedstawicieli organizacji pozarządowych
Mari ę Andrzejewską i Grzegorza Rzymskiego.

Następnie Przewodniczący Rady przedstawił pisma, które wpłynęły do Biura Rady:
1. Wojewody  Wielkopolskiego  –  podziękowanie  za  zaproszenie  do  wzięcia

udziału w obradach uroczystej sesji Rady Miasta Piły;
2. Radnego Rady Miasta Piły Tadeusza Rzemykowskiego – projekt uchwały w

sprawie  nadania  nazwy  dla  ronda  na  skrzyŜowaniu  ulic  Podgórnej  z  ul.
Ceglaną;

3. Komisarza  Wyborczego  –  w  sprawie  terminu  wyborów  do  Parlamentu
Europejskiego;

4. Pana Janusza Zerzut – w sprawie zagospodarowaniu Placu Zwycięstwa;
5. Wojewody  Wielkopolskiego  –  w  sprawie  wszczęcia  postępowania

nadzorczego dot. stwierdzenia niewaŜności uchwały Nr XXXI/381/09;
6. Pani  Małgorzaty  Czapiewskiej  –  wniosek  obywatelski  –  do  wiadomości

Komisji  Spraw Społecznych i  Komisji  BudŜetu i  Rozwoju Miasta – pisma
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stanowią załączniki do protokołu.

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Krzysztof Muchewicz poinformował, Ŝe do
Komisji Rewizyjnej wpłynęło pismo dotyczące pracownika ZDiZ, Przewodniczący
Komisji zwrócił się do Rady z prośbą o wyraŜenie zgody na zajęcie się tym tematem
przez Komisję Rewizyjną. 

Ustalono, Ŝe Komisja Rewizyjna zwróci się z pismem do radców prawnych o opinię,
czy poruszona w piśmie sprawa naleŜy do kompetencji Komisji Rewizyjnej.

Radny Ryszard Pyziak poinformował o przedświątecznej  zbiórce Ŝywności.

Prezydent  Miasta Piły  Zbigniew Kosmatka   omówił  temat  budowy kompleksu
sportowego w ramach programu „Moje boisko – Orlik 2012” przy Gimnazjum nr 5
ul. Bydgoska 23 i Szkole Podstawowej Nr 4 ul. Grabowa prezentując jednocześnie II
wariant dot. budowy boisk sportowych w ww. szkołach bez udziału programu „Moje
boisko – Orlik 2012” - informacja stanowi załącznik do protokołu.

Ad-27/

W związku z wyczerpaniem porządku  Przewodniczący Rady Miasta Piły Paweł
Jarczak zamknął obrady XXXIII sesji Rady Miasta Piły.

Protokołowała                                                          Przewodniczący Rady Miasta Piły

Urszula Głąb                                                                          Paweł Jarczak
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